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Antoni Poveda, escollit nou alcalde de la ciutat després de la renúncia d’Eduard  Alonso

Nou parc esportiu al barri Centre. 15
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El Carnaval més catòdic. 18 i 19
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Invertir en educació, clau
per a un futur millor

Antoni Poveda. L’alcalde

De aquí a pocos días empieza el periodo de matri-
culación escolar. Los padres y madres de Sant
Joan Despí tienen en la ciudad una amplia ofer-

ta de centros educativos públicos, todos con un buen
nivel y que mejoran curso tras curso. La educación es
un elemento fundamental en una sociedad que quiere
ciudadanas y ciudadanos libres y capacitados. Al fin y
al cabo, es el elemento humano el que hace adelantar
la sociedad y  debemos procurar las mejores condicio-
nes para el su desarrollo. Por esto, no es casualidad que
escogiera la presentación de un nuevo centro educati-
vo público como primer acto oficial, tras ser nombrado
alcalde de Sant Joan Despí. La ciudad tendrá, el año

que viene, una nueva guardería
municipal con 109 plazas, para
niños y niñas de hasta tres años y
que construiremos en un magnífico
entorno, junto al parque de la
Fontsanta y el centro Miquel Martí
y Pol. Es un esfuerzo importante
para un Ayuntamiento como nues-
tro, que se ha configurado como el
que más plazas públicas de guarde-
ría pone al servicio de la ciudadanía
en nuestro entorno comarcal. Un

esfuerzo que vale la pena, al ver a nuestros pequeños
ciudadanos empezar su etapa formativa en equipa-
mientos adecuados, llenos de luz y con un esmerado
modelo pedagógico. Un importante esfuerzo que, fruto
de años de buena gestión, ampliaremos a otros ámbi-
tos como la vivienda social, el medio ambiente, los ser-
vicios de proximidad, etc. Quiero aprovechar esta pri-
mera editorial para ratificar mi compromiso con la ciu-
dadanía, con todos vosotros, ahora como máximo
representante del gobierno municipal y, a la vez, recor-
daros que estoy a vuestra disposición. Porque, por
encima de todo, quiero ser el alcalde de todos y todas.
Espero contar con vuestra colaboración.

D’aquí a pocs dies comença el període de matri-
culació escolar. Els pares i mares de Sant Joan
Despí tenen a la ciutat una àmplia oferta de

centres educatius, tots amb un bon nivell i que
milloren curs rere curs. L’educació és l’element fona-
mental d’una societat que vol ciutadanes i ciutadans
lliures i capacitats. Al cap i a la fi, és l’element humà
el que fa avançar la societat i li hem de procurar les
millors condicions per al seu desenvolupament. Per
això, no és casualitat que triés la presentació d’un
nou centre educatiu públic com a primer acte oficial,
un cop escollit alcalde de Sant Joan Despí.
La ciutat tindrà, l’any que ve, una nova escola bres-
sol municipal amb 109 places, per a
nens i nenes fins a tres anys i que
construirem en un magnífic entorn,
al costat del parc de la Fontsanta i
del centre Miquel Martí i Pol. És un
esforç important per a un
Ajuntament com el nostre, que s’ha
configurat com el que més places
públiques d’escola bressol posa al
servei de la ciutadania en el nostre
entorn comarcal. Un esforç que val
la pena, en veure els nostres petits
infants començar la seva etapa formativa en equipa-
ments adequats, plens de llum i amb un acurat model
pedagògic.
Un important esforç que, fruit d’anys de bona gestió,
ampliarem a altres àmbits com l’habitatge social, el
medi ambient, els serveis de proximitat, etc.
Vull aprofitar aquest primer editorial per refermar el
meu compromís amb la ciutadania, amb tots vosal-
tres, ara com a màxim representant del govern muni-
cipal i per recordar-vos que estic a la vostra disposi-
ció. Perquè, per sobre de tot, vull ser l’alcalde de
tots i totes. Espero comptar amb la vostra
col·laboració.

“Construirem una
escola bressol plena

de llum i amb un
acurat model
pedagògic”

Editorial Imagen PostScript
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Antoni Poveda és, des de divendres, 3
de març de 2006, el nou alcalde de
Sant Joan Despí. Substitueix Eduard
Alonso, que va deixar el càrrec des-
prés de 23 anys al capdavant de la
corporació municipal. Dues sessions
extraordinàries del Ple municipal van
oficialitzar el relleu a l’alcaldia de
l’Ajuntament, en un acte multitudina-
ri celebrat, excepcionalment, al
Foment Cultural i Artístic i amb la
presència de més de mig miler de per-
sones (fins i tot va ser necessari
habilitar una segona sala en quedar-

se petit el teatre).
La primera de les sessions plenàries
va ser la de renúncia d’Eduard Alonso.
El que ha estat el segon alcalde de
l’actual època democràtica va assegu-
rar que l’adéu a l’alcaldia és “una
decisió meditada, serena i feta de
manera ordenada i natural” que
arriba en un moment en què “el plus
que necessita un alcalde, de dispo-
nibilitat, imatge, capacitat d’a-
guant, silenci responsable, porta
oberta, capacitat de dir que sí i de
dir que no... comença a denotar

cansament i ja no s’equilibra amb
la bona salut que tinc, la il·lusió o
la virtut de rebel·lar-me davant la
injustícia”.
En el seu discurs de comiat, l’alcalde
des de 1983 va posar èmfasi en la
importància que les idees polítiques
han tingut en els seus anys de primer
edil: “he estat un alcalde socialista,
no un alcalde abstracte o merament
gestor”, va afirmar, tot recordant els
principis ideològics dels quals, va
assegurar, “es deriva l’impuls per
transformar Sant Joan Despí”.

Antoni Poveda, escollit alcalde
Dues sessions extraordinàries del Ple, celebrades al Foment Cultural i Artístic, van
servir per acceptar la renúncia d’Eduard Alonso i nomenar Antoni Poveda com el
tercer alcalde de Sant Joan Despí de l’actual època democràtica

Amb els vots del PSC, d’ICV-EUiA i de CiU
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RELLEU A L’ALCALDIA: la crònica dels Plens
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Plens històrics: Els regidors i regidores de l’Ajuntament, durant la sessió al
Foment Cultural i Artístic. A la dreta, emotiva abraçada entre Eduard Alonso,
l’alcalde sortint, i Antoni Poveda, el nou alcalde
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La resta de grups municipals també
van tenir paraules per a Eduard
Alonso. Pere-Àngel Montserrat (CiU),
va destacar que l’alcalde sortint “ha
sapigut aglutinar el màxim de les
forces polítics”; Ignacio Fernández,
(PP) va assenyalar que la decisió de
deixar el càrrec “és una decisió legí-
tima”, tot i criticar-la; Lluís Fabrés
(ERC) va qualificar Alonso com a un
alcalde “peculiar, que s’ha mantin-
gut fidel als seus principis” encara
que va repassar algunes mancances
com, per exemple, en l’àmbit de la
participació; Victòria Cordòva (ICV-
EUiA) va recordar les diferents etapes
en la relació dels dos grups munici-
pals, a més de reconèixer la “gran
transformacio d’una ciutat de la
qual cada vegada estem més orgu-
llosos i orgulloses”. 

Antoni Poveda, en la seva darrera
intervenció com a portaveu municipal
del PSC, va destacar “la seva ètica de
la política i les seves fermes con-
viccions progressistes i socialistes”
que, va afegir, “han  estat un exem-
ple per a tots nosaltres”.
Un cop acceptada la renúncia, es va
obrir un segon ple, en aquest cas
constituent, per a l’elecció del nou
alcalde. Després de configurar l’ano-
menada mesa d’edat, els vint regi-
dors i regidores assistents (faltava
un regidor del grup municipal del
PP) van emetre el seu vot: 17 a favor
del candidat Antoni Poveda (amb el
suport del PSC, ICV-EUiA i CiU); 2
vots per a ERC i un per al PP. Tot
seguit, Antoni Poveda va prometre el

càrrec cedint la paraula als grups
municipals, per fer la seva explica-
ció de vot.
Pere-Àngel Montserrat (CiU) va qua-
lificar la seva posició de “lògica i
de continuïtat” i va definir Poveda
com una persona “amb una expe-
riència més que contrastada”;
Ignacio Fernández (PP) es va mos-
trar “obert a dialogar i a treballar
per Sant Joan Despí”; Lluís Fabrés

(ERC) va recordar que el nou alcal-
de també “porta 23 anys de regi-
dor”; Victòria Córdoba (ICV-EUiA)
va assenyalar que Poveda “aporta
una llarga experiència i un ampli
coneixement de la ciutat” i Belén
García, en la seva estrena com a
protaveu del PSC, va assegurar que
Antoni Poveda “és un treballador
incansable que no serà alcalde de
despatx”.

Més de 500 persones
van presenciar en

directe el
nomenament del nou

alcalde

Ple de gom a gom: les instal·lacions del Foment Cultural i Artístic es van quedar petites
per acollir la gran quantitat de públic que va assistir als plens de renúncia i investidura

Antoni Poveda rep les felicitacions del regidor Francesc Gifreu i la regidora Belén García
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Els reptes principals que es marca
com a màxim responsable de
l’Administració local, els records i
l’agraiment a les moltes persones
amb les quals ha tingut tracte en els
anys de regidor, van ser els eixos del
discurs del nou alcalde. Poveda va
recordar la seva arribada a la ciutat,
concretament al barri de les Planes,
amb només quatre anys: “Vaig arri-
bar amb els meus pares de ben
petit, amb només quatre anys, ara
ja en fa 46. El meu pare ja havia
vingut abans des d’Andalusia, l’any
38, a lluitar per la República, per
les llibertats i defensant Catalunya
(...) Les Planes, com sabeu, va néi-
xer en els anys 60. Aquest barri ha
estat i és testimoniatge de la bona con-
vivència entre llengües que hem sabut
garantir a Catalunya, sempre amb res-
pecte i integració”.
Poveda va fer un recorregut per l’evolució
de la ciutat als darrers anys i pel canvi
experimentat pel municipi, rememorant
els moments bons i els més crítics. “Ja
ens queden lluny els anys d’un Sant
Joan Despí en blanc i negre. Recordo el
desig de democràcia, de lluita per les
llibertats civils, de protesta social, de
militància clandestina, de fulles de mà
i revistes polítiques prohibides i ama-
gades als racons més insospitats de
casa dels pares”. Aquest, va afegir, “és
el motiu pel qual, en assumir la res-
ponsabilitat d’alcalde de Sant Joan
Despí, us manifesto amb profunda con-
vicció que vull que els ideals del cata-
lanisme progressista marquin la gestió
de la política municipal. Una gestió
que té com a màxim objectiu el benes-
tar de les persones”. Va assegurar, amb
relació als ideals necessaris en la trajec-
tòria de tot polític, que treballarà “amb
responsabilitat i buscant sempre els
interessos col·lectius. Fins i tot, sense

perdre una dosi necessària d’utopia.
Perquè si ens fixem fites gairebé
impossibles, aconseguirem grans rep-
tes”.
Els objectius de futur van ser també part
important de la seva al·locució. Entre els
molts projectes, el relatiu al transport
públic, amb l’arribada de dues línies de
metro, va fer que Poveda demanés a l’al-
calde sortint, Eduard Alonso “que pogués
continuar com a regidor fins al final de
la legislatura” aportant la seva experièn-
cia com a representant de la ciutat davant
l’Autoritat del Transport Metropolità.
Antoni Poveda va qualificar la seva arri-
bada a l’Alcaldia  com “una nova etapa
però garantint la continuïtat d’un pro-
jecte i d’un disseny de ciutat amb qua-
litat de vida i qualitat de serveis”. Un
projecte que preveu, va recordar, “la
construcció de més de 200 habitatges
de promoció pública aquest any; de
més de 1.000 noves places d’aparca-
ment; que contempla l’impuls de la
convivència i el civisme; de noves ins-
tal·lacions esportives; de més vies de
comunicació; de la remodelació de
molts carrers i l’eliminació de totes les

barreres arquitectòniques de la ciu-
tat; de la creació de més de 50.000
metres de nous parcs públics... Un
projecte amb noves activitats per
als joves, amb més recursos per a la
gent gran, on l’educació en el temps
lliure i la infància tindrà un paper
destacat i que farà de la participa-
ció un eix principal... Un projecte
que preveu el foment del comerç i
de l’activitat econòmica amb l’ob-
jectiu de potenciar el creixement
dels llocs de treball, la millora dels
serveis de neteja i de recollida
selectiva per a tota la ciutat. Un
projecte que continuarà treballant
per tenir l’esport, el Despí Esport,
com a senya d’identitat, i que vol

impulsar l’accés a les noves tecnologies
de tota la població. Un projecte que vol
obrir la ciutat al riu i a la natura...
Aquesta és la ciutat equilibrada i sos-
tenible que jo vull. Una ciutat on les
persones tenen prioritat, que afronti la
immigració, que garanteixi els drets i
els deures socials bàsics dels ciutadans
i faci efectives les polítiques d’atenció
als col·lectius més desafavorits. Una
ciutat que no es desentengui dels pro-
blemes de ningú, amb cohesió social i
fent realitat la igualtat entre dones i
homes, ja que mentre no hi hagi igual-
tat, al món no hi haurà justícia”.
Poveda va cloure el seu parlament posant
l’accent en la seva voluntat de fer un
govern local “clarament participatiu i
comunicatiu (...) per connectar amb la
realitat i edificar aquesta ciutat amable
i propera, on la proximitat entre els
ciutadans i ciutadanes és un tret dife-
rencial, com a ciutat mediterrània que
som: oberta, plural i viva”. 
L’al·lusió a una coneguda cançó de Jaume
Sisa va tancar el primer discurs oficial del
nou alcalde: casa meva és casa vostra, si
és que hi ha... cases d’algú.

Perseguint la utopia per avançar
L’alcalde va repassar els seus compromisos envers la ciutadania un cop escollit alcalde

i va demanar Eduard Alonso que continués de regidor en el seu equip de govern

Antoni Poveda, durant el seu primer discurs d’alcalde

RELLEU A L’ALCALDIA: el discurs d’investidura
Imagen PostScript
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El cartipàs

L’equip de govern:
Belén García, primera tinenta d’alcalde

El canvi en l’Alcaldia ha suposat una reorganització del
govern municipal que, tot i així, no ha incorporat grans
canvis. Belén García és ara la primera tinenta d’alcalde i
presidenta de l’Àrea de Serveis Generals i Ordenació del
Territori, amb competències delegades en Urbanisme,
Promoció Econòmica, Ocupació i Comerç. L’altre canvi és

la creació d’una regidoria dedicada al transport públic,
amb Eduard Alonso al capdavant, davant el repte de l’arri-
bada del metro i que aprofita l’experiència de l’exalcalde a
l’Entitat Metropolitana del Transport (EMT). 
La resta de regidories continuen igual que en l’etapa
anterior, tal i com s’indica en el quadre adjunt.

L’equip de govern municipal

Antoni Poveda, PSC
L’alcalde

Belén García, PSC
Presidenta de l’Àrea de
Serveis Generals i
Ordenació del Territori.
Urbanisme, Promoció
Econòmica, Ocupació i
Comerç

Antoni Guerra, PSC
President de l’Àrea de
Serveis a la Persona.
Cultura i Participació

Dolors García, PSC
Medi Ambient, Civisme i
Activitats

Agustí Gascón, PSC
Règim Interior, Compres i
Informàtica

Juan Fortes, PSC
Via Pública i Seguretat

Francesc Gifreu, PSC
Sanitat

Fuensanta Fernández, PSC
Gent Gran

M. Ángeles Sánchez, PSC
Cooperació i Solidaritat

Paqui Soriano, PSC
Joventut

Ferran Liesa, PSC
Esports

Ginés Ros, PSC
Educació

Elena Embuena, ICV-EUiA
Serveis Socials i Dona

Pere-Àngel Montserrat, CiU
Consum i Turisme

Eduard Alonso, PSC
Transport 



Antoni Poveda ha participat
directament en la gestió de
l’Ajuntament als darrers anys.
Quins són ara els objectius que es
marca com a alcalde?
Sant Joan Despí és una ciutat amb
un alt nivell d’equipaments i ser-
veis, però encara hi ha molta feina
per fer, per adaptar-se a les noves
necessitats dels seus ciutadans i
ciutadanes.  Seguiré treballant en
el projecte que desenvolupem com
a equip de govern, posant l’accent
en temes com l’habitatge, els ser-
veis a les persones, el transport, el
medi ambient, l’educació, el civis-
me... vull una ciutat que, per
damunt de tot, doni respostes a les
necessitats de la gent, aquesta és
el meu compromís.

Antoni Poveda assegura que vol ser un alcalde proper a la gent. 
A la imatge, durant una recent trobada amb escolars de la ciutat

Nascut el 1955, va arribar quatre anys després a
Sant Joan Despí procedent de La Carolina (Jaén), i
es va establir al barri de les Planes. Les seves
inquietuds polítiques el van portar a vincular-se,
amb 17 anys, als moviments de lluita antifranquis-
ta i d’esquerres de la comarca del Baix Llobregat.
Després de participar a la JCC (Joventut Comunista
de Catalunya) i al PSUC (Partit Socialista Unificat
de Catalunya), l’any 1981 s’incorpora al PSC (Partit
dels Socialistes de Catalunya) on va assumint dife-
rents responsabilitats en els òrgans directius. 

Antoni Poveda, periodista de professió (Col·legiat
al Col·legi de Periodistes de Catalunya) i amb
estudis de l’Escola d’Arts i Oficis de Barcelona, va
treballar com a corresponsal per a diversos diaris
emblemàtics de la transició com ara Tele/Exprés,
Mundo Diario i El Periódico de Catalunya. La seva
vocació periodística el va portar també a participar
en la creació de diverses publicacions locals i
comarcals. Des de 1983 és regidor de l’Ajuntament
de Sant Joan Despí, on ha treballat en diferents
àrees de gestió.

Una vida dedicada a la ciutat
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RELLEU A L’ALCALDIA: l’entrevista
Imagen PostScript
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“Donar respostes a les
necessitats de la gent és el
meu compromís”

Antoni Poveda, alcalde de Sant Joan Despí



El primer acte públic de l’alcalde
va ser la presentació del projecte
d’una nova escola bressol, 
Per què?
És un exemple d’això que explicava,
de donar respostes. En aquest cas, a
una necessitat que reclamen els
veïns i les veïnes. La construcció
d’escoles bressol és una de les nos-
tres prioritats i, a més d’invertir en
la pirmera educació, fem possible la
conciliació de la vida laboral i fami-
liar de molts pares i mares. Amb
aquesta nova escola bressol, serem
el municipi de la comarca amb més
places públiques d’aquest tipus, amb
prop de cinc-centes.

Quins altres projectes ens pot
avançar?
Impulsaré la política d’habitatge

públic. L’Ajuntament farà aquest
mateix any un esforç molt gran per
tal de construir més de 200 habitat-
ges públics, de compra i de lloguer;
seguirem generant espais verds a la
ciutat, amb 50.000 metres quadrats
de parcs públics; es remodelarà l’eix
de l’avinguda Barcelona, per conver-
tir-la en una àrea residencial i de
serveis; donarem un impuls a la
remodelació de carrers, amb l’objec-
tiu d’esborrar de la ciutat les barre-
res arquitectòniques; canviarem el
sistema de recollida d’escombra-
ries... i un munt d’actuacions que
completaran una política decidida en
l’àmbit de les persones, amb més
recursos per a la gent jove i la gent
gran, atenció als més desafavorits...
per aconseguir tenir una ciutat que
cada dia sigui més igualitària i que
garanteixi els drets dels seus habi-
tants.

En el seu discurs d’investidura va
parlar d’incidir més en la
participació...
Sí. Crec sincerament que la clau per
assolir els objectius marcats passa
per connectar amb la realitat i, per
tant, amb els seus actors, els ciuta-
dans i ciutadanes. Treballaré per
tenir un govern local més participa-
tiu i comunicatiu, fent més pròxima
i àgil l’Administració local. Jo
mateix, com a alcalde, intentaré
estar el màxim possible al carrer,

amb la gent i les entitats.

Això també tindrà un reflex
polític?
Sí, estic satisfet d’haver donat conti-
nuïtat al pacte de govern local que
formen el PSC, ICV-EUiA i CiU. Pel
que fa a l’oposició, comptaré amb la
seva opinió que, lògicament, de
vegades serà coincident i d’altres no.
Tots i totes, polítics i ciutadania,
hem de marcar el camí del futur de
Sant Joan Despí.

9

L’alcalde, en dos dels seus primers actes: la
presentació de l’escola bressol i la el 25è
aniversari de la Unió Petanca Sant Joan Despí

Un llibre: El mundo de ayer, de Stefan Zweig.
Una pel·lícula: Casablanca.
Un actor/actriu: Meryl Streep.
Un record d’infantesa: baixar, amb els amics, a peu des de les Planes, a banyar-me al riu.
El plat que més li ve de gust: escudella i paella.
Una cançó: Moltes de Joan Manel Serrat.
Un/una músic: Pat Metheny i Bruce Springsteen.
Una/Un polític: Felipe González.
Una mania: No deixar per demà res que pugui fer avui, a l’hora que sigui.
Tres qualificatius per a Sant Joan Despí: oberta, plural i viva.
Si tornés a néixer seria... la vida és una i cal viure-la intensament.

El Qüestionari:

Més de 200 pisos

protegits; 50.000 metres

més de parcs, una nova

escola bressol; renovació

del sistema de recollida

d’escombraries... són

alguns dels projectes que

avança el nou alcalde
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RELLEU A L’ALCALDIA: les imatges
Imagen PostScript
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A dalt, emotiu aplaudiment després
del parlament de comiat d’Eduard
Alonso, al ple de renúncia.  
A la dreta, una mostra del públic
assistent

A la dreta, una mostra 
del públic assistent

A l’esquerra, l’alcalde Antoni
Poveda, conversant amb Joan

Laporta, president del FC
Barcelona. A la dreta, amb

Carme Chacón, vice
presidenta del Congrés dels

Diputats, i Joan Clos, alcalde
de Barcelona

Molts alcaldes de la comarca i altres
destacats noms de la política catalana

van assistir als plens. A la primera file-
ra, d’equerra a dreta, Antoni Padilla

(Castelldefels), Josep Perpinyà (Sant
Just Desvern), Carles Ruiz (Viladecans),
Joaquim Balsera (Gavà), Juan Antonio

Vázquez (Sant Feliu), Dídac Pestaña
(vice president de la Mancomunitat de
Municipis de l’Àrea Metropolitana i ex

alcalde de Gavà), José Zaragoza (primer
secretari del PSC) i Antoni Balmón

(alcalde de Cornellà)

Escenes d’una jornada històrica
Personalitats de la política i de la societat civil santjoanenca van asssistir als plens

Les instal·lacions del Foment Cultural i Artístic van quedar-se
petites per acollir la gran quantitat de públic assistent a l’acte
de nomenament del nou alcalde: molts representants de les
entitats culturals, socials i esportives de la ciutat; alcaldes i
regidors de municipis de la comarca i de l’àrea metropolitana;
diputats i diputades, així com altres personalitats com, per
exemple, José Montilla, ministre d’Indústria; Joan Laporta,
president del FC Barcelona; Joan Majó, director general de la
Corporació Catalana de Ràdio i Televisió; Joan Tàpia, director
de TVE-Catalunya; Josep Maria Carbonell, president del Consell
de l’Audiovisual de Catalunya, etc.
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Nombroses persones del teixit social
de Sant Joan Despí van presenciar el
directe les sessions. En primera línia,
el president de l’associació de
Propietaris del Polígon Fontsanta,
Esteve Redó

El president de la Diputació
de Barcelona i alcalde de

l’Hospitalet, Celestino
Corbacho, felicitant al nou

alcalde

Josep Maria Rañé, conseller de Treball i Indústria
de la Generalitat, saludant al nou alcalde

El secretari general d’UGT a Catalunya,
Josep M. Álvarez, també va assistir al ple

A l’esquerra, José Montilla, ministre d’Indústria i antic
regidor de Sant Joan Despí, abraçant Antoni Poveda en
acabar el ple d’investidura. A dalt, Poveda parlant amb
Carles Riba, primer alcalde democràtic de la ciutat des-
prés de la dictadura

Antoni Balmón i Joan Clos, alcaldes de
Cornellà i Barcelona, respectivament
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EDUCACIÓ
Imagen PostScript

Sin título-2

El Ayuntamiento de Sant Joan Despí
construirá una nueva guardería  en un
terreno situado junto al parque de la
Fontsanta, en la confluencia de l’avda.
Fontsanta y de la calle Marqués de
Monistrol, muy cerca del centro cultu-
ral Miquel Martí y Pol. El sábado, 4 de
marzo, el nuevo alcalde de Sant Joan
Despí, Antoni Poveda, presentó a la
ciudadanía el proyecto del nuevo equi-
pamiento educativo infantil, en el que
significó su primer acto público como

alcalde. La guardería tendrá una capa-
cidad para 109 niños y niñas –de 4
meses a 3 años– y se espera que entre
en funcionamiento el año próximo.
Poveda resaltó la necesidad que hay
en Les Planes de este equipamiento
como éste y recordó –durante la pre-
sentación del proyecto al centro cívico
del barrio– que la falta de un espacio
adecuado en una zona más céntrica ha
hecho tomar la decisión de ubicar la
guardería junto al parque, pero en la

parte más próxima a Les Planes. Una
decisión, añadió el alcalde, “que ha
tenido cuenta la opinión de la aso-
ciación de vecinos y otros colecti-
vos” y que beneficiará a los niños y
niñas, que “tendrán a su alcance un
centro muy soleado, con grandes
patios y en un entorno verde fantás-
tico como es el parque de la
Fontsanta”. La intención del Ayunta-
miento, según adelantó el alcalde, es
de iniciar las obras antes del verano.

El primer acto oficial de Antoni Poveda como alcalde de Sant Joan Despí fue, al día
siguiente de su toma de posesión, la presentación del proyecto de una nueva
guardería municipal que funcionará el año próximo

Sant Joan Despí tendrà una nueva
guardería municipal
junto al parque de la Fontsanta

Imagen virtual de la nueva guardería municipal, que comenzará a construirse antes del verano
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El alcalde, Antoni Poveda, conversando con algunos padres y madres en la presentación del proyecto

La nueva guardería municipal
tendrá un patio para cada
aula, además de otro común

La nueva guardería municipal que pron-
to empezará a construir el Ayunta-
miento tendrá 8 aulas: dos para niños
de 4 a 12 meses; tres clases para los
niños y las niñas de 12 a 24 meses y
tres aulas más para los niños de 24 a
36 meses. Todas las clases tendrán sali-
da directa a un patio individual y,
desde allá, conectarán con una zona de
patio común. El centro educativo ten-
drá una superficie de 1.059 metros cua-
drados, con 411 m2 de patios. Entre los
servicios de que dispondrá, tendrá una
sala polivalente de 187 m2, un espacio
por dejar los cochecitos y comedor.
Trabajarán unas 15 personas y, con su

puesta en funcionamiento, en 2007,
Sant Joan Despí tendrá cerca de 500
plazas públicas de guardería, siento “el
municipio del Baix Llobregat que
tiene más plazas de escoles bressol”,
aseguró el alcalde, Antoni Poveda. La
oferta pública de guarderías en la ciu-
dad pasa en la actualidad por las 367
que ofrecen El Timbal, el Sol Solet, la
Pomera y las aulas del Gegant del Pi
(ver cuadro adjunto). La alternativa
privada, con tres centros en funciona-
miento, suma 127 plazas. Según el
actual censo municipal, en Sant Joan
Despí residen unos 1.300 niños y niñas
de 0 a 3 años.

Dispondrá de 8 clases con 109 plazas
para niños y niñas de 4 meses a 3 años

PREINSCRIPICIÓ
ESCOLES BRESSOL:

del 2 al 15 de maig
(ambdós inclosos)

MATRÍCULA:

del 5 al 9 de juny
(ambdós inclosos)

E s c o l e s  
b r e s s o l

p ú b l i q u e s

Sol Solet
109 places

El Timbal
119 places

La Pomera
108 places

Aules municipals
Gegant del Pi

31 places



Període de matriculació escolar

Els centres d’educació infantil, pri-
mària i secundària obligatòria ini-
cien aquest mes de març el perío-
de de matriculació per al proper
curs acadèmic 2006-2007. Del 21
de març al 3 d’abril es farà la
preinscripció, que es formalitzarà
en la matrícula a realitzar entre els
dies 29 de maig i 2 de juny. 
A Sant Joan Despí hi ha sis
col·legis públics d’educació infan-
til i primària (des dels 3 fins als 12
anys) que sumen, en total, 1.773
alumnes. L’ensenyament públic
secundari obligatori (ESO, de 12 a
16 anys) compta a la ciutat amb
uns 600 alumnes, repartits entre
els dos instituts que hi ha al muni-
cipi.
Pel que fa a l’etapa de secundària
no obligatòria (batxillerat i cicles
formatius de grau mitjà i superior),
la preinscripció es farà del 15 al 26
de maig i el període de matricula-
ció s’ha establert entre els dies 3 i
7 de juliol.

La preinscripció als centres educatius de primària i secundària serà del 21 de març al
3 d’abril. La matrícula es concretarà del 29 de maig al 2 de juny

Remodelació total del CEIP Sant Francesc D’Assís 

Ja s’està treballant en l’adequació del terreny per instal·lar les aules provisionals de l’escola
Sant Francesc d’Assís mentre durin les obres
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Els nens i nenes de tercer i quart de primària del
centre d’educació infantil i primària La Unió de Sant
Joan Despí van visitar l’Ajuntament el dia 6 de març.
Van ser rebuts per l’alcalde, Antoni Poveda, qui va
respondre les seves preguntes.

Visites escolars a l’Ajuntament

escola la Unió

EDUCACIÓ
Imagen PostScript

Sin título-2

Ja s’està adaptant el terreny on
estudiaran els i les estudiants de
l’escola Sant Francesc d’Assís durant
les obres de reforma integral i
ampliació d’aquest centre de primà-
ria. Es un espai situat ben a prop de
l’actual col·legi, al carrer de la Creu
de Muntaner, tot just davant el
poliesportiu municipal Salvador

Gimeno. S’hi instal·laran uns
mòduls de nova generació amb tots
els serveis necessaris. La reforma del
Sant Francesc consolidarà el centre
com una escola de dues línies, amb
6 aules d’educació infantil i 12 de
primària,  a més de classes específi-
ques per a diferents disciplines, un
gimnàs de 200 metres quadrats, etc.
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La Setmana de les
Dones, en imatges

L’exposició ‘Dones Despí i l’art ‘ (foto 1); la lectura del manifest del 8 de març
a càrrec de Natàlia CarbonelL (foto 4, amb la regidora de Serveis Socials i
Dona, Elena Embuena, i l’alcalde, Antoni Poveda) amb actuacions dels tallers
(foto 2); el sopar de les dones amb més de 800 persones (foto 3); el ball de
l’Associació de Dones Progressistes (a la Foto 5, la seva presidenta Pepa Henz)
i la caminata popular de dones, amb més de 150 participants (foto 6) han
estat actes destacats de la Setmana de les Dones de Sant Joan Despí.

LA CIUTAT

Com cada mes de març, la ciutat s’ha omplert
d’activitats commemoratives del Dia Internacional
de les Dones, en aquesta ocasió celebrat amb el
lema Les dones compromeses amb la pau.
Enguany la participació en tots els actes ha mar-
cat xifres rècord, tan en els  ja consolidats –el
sopar de les dones del dia 10 de març va aplegar
a més de 800 persones al poliesportiu del Mig–
com en les noves iniciatives, com la caminada de
dones per la ciutat del dia 12. Les dones de la
nostra ciutat estan guanyant el seu espai de par-
ticipació cultural, social i esportiva tot i que s'ha
de seguir treballant per la implicació de les
dones a la vida de la ciutat a tots els nivells.

L’Ajuntament de Sant Joan Despí  treu a concurs
l’explotació del servei de bar cafeteria del centre
Miquel Martí i Pol (avinguda de Barcelona 83-85).
Per obtenir més informació i els plecs de

condicions reguladores del concurs, cal adreçar-se
al Departament de Contractació de l’Ajuntament
(Camí del Mig, 9). 
Telèfons: 93 480 60 00 i 93 480 60 08

EL TERMINI PER PRESENTAR LES SOL·LICITUDS FINALITZA EL DIA 7 D’ABRIL DE 2006

Concurs públic per a l’explotació del servei de bar 
cafeteria del centre Miquel Martí i Pol

1

3

2

5

6

4
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Llega la primavera...

en bici !

La llegada del buen tiempo marca,
un año más, el inicio de la campaña
Primavera en Bici que, en primave-
ra, invita a pasear por la ciudad en
bicicleta. El Ayuntamiento y el Club
Ciclista de Sant Joan Despí invitan a
la ciudadanía a participar en las
diferentes salidas organizadas y
recorrer en grupo calles, plazas, jar-
dines... en trayectos sencillos y al
alcance de la gran mayoría. El obje-
tivo es, a la vez que incidir en el
aspecto deportivo de la actividad,

apostar por la bicicleta como medio
de transporte urbano.
La temporada de la Primera en Bici
2006 comenzará el domingo, 2 de
abril, con una gran jornada festiva
(ver cuadro adjunto) y seguirá con
otras salidas en bicicleta los días 30
de abril y 14, 21 y 28 de mayo (con
salida siempre a las 11.30 en el
recinto ferial). Las personas que
participen en 3 de las 4 salidas en
bici, recibirán, de regalo, un indica-
dor luminoso para su bicicleta. 

Del 2 de abril al 28 de mayo, Sant Joan Despí celebra

la séptima temporada de la campaña ‘Primavera en

Bici’ dedica a promover el uso de la bicicleta

Fiesta de
inauguración 

a golpe de pedal

Domingo, 2 de abril, 
en el recinto ferial (avda. de

la Mare de Déu de
Montserrat)  

De 11 a 13 horas: 
circuito de habilidad y seguridad
viaria en bicicleta con alquiler de

bicis gratuito

A las 12 horas: 
paseo en bicicleta por las calles
de Sant Joan Despí. La salida se
dará en el recinto ferial y desde
allí se realizará un recorrido por
diferentes calles. Al volver al
recinto, hacia las 13.15 horas,

habrá un refrigerio y un recuerdo
para todos y todas los

participantes.

Representants de la comunitat educativa, del teixit empresarial i de l’Ajuntament de
Sant Joan Despí van participar el 15 de febrer en una trobada per tal d’acostar el
món de l’escola i el de l’empresa. A l’acte es van presentar materials d’orientació
professional per al professorat dels centres educatius de la ciutat, elaborats per tre-
ballar de manera participativa amb l’alumnat i un protocol per a la gestió dels con-
venis de pràctiques escola-empresa per tal d’optimitzar-ne la gestió, entre d’altres.

Instituts i empresaris
potencien la relació entre escola i feina
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el
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La penya de l’espar-
denya (primer premi
grup); Les dones tal
com som (segon
premi, grup); El
bosc Elmoniano
(primer premi
comparsa) i Moros i
cristians (segon
premi comparsa).
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La conmemoración del Día de
Andalucía en Sant Joan Despí
tuvo dos actos centrales, orga-
nizados por el Centro Cultural
Andaluz Vicente Aleixandre. 
El 4 de marzo, en el Auditori
Martí i Pol, se celebró un festi-
val de cante y baile que contó
con la actuación del Coro

Daraja, de la Escuela de Baile y
del Grupo de Danzas de la enti-
dad y, al cante, el grupo Calle
Feria, de Sevilla. El día 5, el
centro cívico de les Planes aco-
gió una muestra gastronómica y
de repostería andaluza, comple-
mentada con una exposición de
manualidades. 

20

Diferentes momentos del
festival de cante y baile y
de la jornada gastronómi-
ca organizada por el CCA
Vicente Aleixandre. Sobre

estas líneas, su
presidente, José Romero,
acompañado del alcalde,

Antoni Poveda

El alcalde, Antoni Poveda, asistió a

Ioga: cinema-fòrum amb Gandhi (17 de
març); risoteràpia (17 i 20 de març);
visita al centre lúdic Aquatònic (18 de
març); excursió a Vilanova i Sitges (dia
19) i sessió de biodansa (dia 22). Cuina:
demostració de cuina vegetariana (20 de
març) i de cuina de fusió (dia 21).
Ceràmica i pintura: visita al Museu
Egipci (20 de març), al Museu Marès (dia
21), al MACBA –Museu d’Art Contem-
porani de Barcelona– (22 de març) i al
Museu Picasso de Màlaga (dies 24, 25 i
26). Fotografia: conferència de
Photoshop (21 de març) i visita a l’expo-
sició Barcelona & Fotografia (22 de
març). Moda: visita al Museu de
l’Estampació (dia 23) i visita a la colònia
tèxtil de Puig-reig (25 de març).
Per a més informació i inscripcions:
Escola Mpal. d’Art: 93 477 12 11 i 
ccsantprac@sjdespi.net

Del 17 al 26 de març
Jornades de l’Escola
municipal d’art

Nou Club de lectura

L’Hora del ConteDel 15 de març al 9 d’abril, el Centre Jujol Can Negre ofereix una mos-
tra de Marta Jubanteny, seleccionada en la convocatòria pública de
2006 per exposar a la sala municipal. Jubanteny, amb estudis a La
Llotja i a la Facultat de Belles Arts, ens proposa un conjunt d’obres
que retraten espais urbans amb diferents tècniques: aquarel·les amb
tinta xinesa, olis sobre tela, punta seca, fotogravats, xil·lofrafies, etc.

Davant la bona acollida que ha tingut el
recent inaugurat Club de Lectura, la
biblioteca obre una segona edició. El nou
grup, en principi, es faria els dissabtes al
matí. Informació al tel. 93 477 12 82.

Dijous, 6 d’abril, a les 18 h i a la biblio-
teca M. Martí i Pol, l’Hora del Conte pre-
senta Gegants i Dracs, amb Rah-Mon
Roma, per a infants a partir de 4 anys.

Exposició de  Marta Jubanteny a Can Negre

La temporada teatral de primavera s’en-
cetarà el divendres, 7 d’abril, amb l’obra
Et cases als 60... i què?, de la companyia
de comedies Ferran Rigual. Al Foment
Cultural i Artístic, a les 22 hores.

Teatre, el 7 d’abril:
‘Et cases als 60... i què?’

la cultura

El CCA Vicente Aleixandre celebró el Día de Andalucía
con un festival y su tradicional muestra gastronómica

Sabor de Andalucía
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La reforma del campo de fútbol
municipal del Centre, en marcha
En el año del centenario, la Unió Esportiva estrenará local

El campo de fútbol municipal del
barrio Centre estrenará este año nue-
vos vestuarios, un edificio de servi-
cios y césped artificial, a la vez que
renovará la fachada y el acceso prin-
cipal.
Las obras, que ya se están realizando,
contemplan la construcción de dos
edificios. Uno se destina a albergar
cuatro nuevos vestuarios, distribuidos
en un local de dos plantas y 165
metros cuadrados de superficie. El
segundo de los edificios, destinado a

albergar servicios vinculados a la ins-
talación deportiva, se sitúa en el otro
extremo del campo. Allí habrá, tam-
bién en dos plantas, un recinto pre-
visto para la instalación de un bar, y
tres locales polivalentes, sumando
una superficie total construida de 248
metros cuadrados.
A estas actuaciones se le sumará tam-
bién la remodelación del espacio de la
tribuna y la reforma de toda la facha
principal del estadio municipal, inclu-
yendo el acceso a la instalación, que

dará uniformidad a la estructura del
campo. Estas obras, que se adjudica-
ron por cerca de 612.500 euros, se
espera estén acabadas en verano, sig-
nificarán una notable mejora del
equipamiento deportivo, en el año en
que la Unió Esportiva Sant Joan Despí
celebra su primer centenario.
Por otro lado, también está previsto
la instalación de césped artificial, que
se completará con un revestimiento
de los muros perimetrales del terreno
del juego.

Ya se ha levantado la estructura del edificio
(imagen de la izquierda). En la imagen
superior, perspectiva virtual del aspecto que
tendrá la instalación una vez finalizada

El president del RCD Espanyol, Daniel Sánchez Llibre,
va participar en el sopar organitzat per la Penya

Blanc Blava de Sant Joan Despí el passat 4 de març
amb motiu del seu 23è aniversari i al qual van assis-
tir unes 150 persones. Sánchez Llibre donava suport

d’aquesta manera a la penya santjoanenca, una de
les més actives del món perico. A la fotografia,

Sánchez Llibre saluda el nou alcalde de la ciutat,
Antoni Poveda, en presència del president de la
penya, Rafael Aragón, i del tinent d’alcalde de

Cultura i Participació Ciutadana, Antoni Guerra.

El president de l’Espanyol amb la Penya Blanc Blava



El pasado día 3 de marzo hemos
visto una escenografía digna de
una película mala.
Como ya hemos expresado no es
honrado la dimisión de un
Alcalde sin causa o fuerza mayor
y más cuando es por orden de su
partido el PSC, que sigue una
estrategia en toda el área metro-
politana de cambios de alcaldes
sin pasar por las urnas. 
Y menos  es aceptable que el
Pleno del Ayuntamiento se cele-
bre en un lugar distinto al esta-
blecido y más cuando ha habido
motivos más importantes y de
trascendencia que no  han moti-
vado la celebración de Plenos
fuera de la Casa Consistorial.
En realidad lo que buscaban los
asesores era plasmar en este
Butlletí, con el reportaje fotográ-
fico adecuado,  “la gran despedi-
da” de un alcalde dimisionario y
la entrada de otro, a la ciudada-
nía de Sant Joan los cuáles para
asistir tenían que reservar sitio
con días anticipados y decir por
cual entidad venía.
Debe haber nerviosismo porque
ya han iniciado la campaña elec-
toral del 2007 con la presenta-
ción del nuevo Alcalde a las enti-
dades ya que debe ser un desco-
nocido.

Vostè ja és alcalde, escollit democràti-
cament pels regidors i regidores del
nostre ajuntament, no només pels del
seu partit, sinó també amb els vots
favorables dels grups del seu Govern.
Per tant, fem extensiva la nostra felici-
tació als regidors i regidores, militància
i votants d’Iniciativa per Catalunya,
d’Esquerra Unida i Alternativa i de
Convergència i Unió que, amb la seva
democràtica decisió, també han contri-
buït a fer-lo alcalde.
I 24 hores després de ser alcalde ja va
muntar una assemblea per informar als
veïns i les veïnes sobre el projecte
d’una nova llar d’infants. Felicitats,
senyor Poveda, tant de bo la seva
manera d’actuar no s’allunyi mai d’ac-
tuacions com aquestes. 
Som del parer que un alcalde ha d’ex-
plicar a la ciutadania allò que té previst
de fer a la ciutat, d’escoltar les perso-
nes i prendre nota de les propostes que
fan, de mirar i actuar en conseqüència.
Si aquesta ha de ser la seva manera de
fer i queden lluny les preses de decisió
unilaterals, ens traurem el barret. 
El moment que han escollit per fer el
canvi d’alcalde no és casual, això ho
sabem tots. Però vagi amb compte de
no transformar Sant Joan Despí, en
aquest any i escaig que queda per a les
properes eleccions, en una ciutat
immersa en una campanya d’imatge i
propaganda electoral a l’entorn de la
seva persona pagada amb diner públic.
ERC-AM, des de l’oposició, farem la
nostra funció i estarem atents a qual-
sevol excés en aquest sentit. 
Ah, i seria un detall per part seva que
alhora que explica els projectes a la
ciutadania, n’informi als grups munici-
pals representants a l’Ajuntament, no
creu?

Escenografía y
nada más

Ha arribat
el canvi

Enhorabona,
sr. Poveda

El passat dia 3 de març, Eduard Alonso
ha fet efectiva la seva renúncia al càrrec
d’alcalde de Sant Joan Despí. Han sigut
23 anys al front de l’ajuntament.
A ningú se li pot escapar la gran trans-
formació que ha patit Sant Joan Despí.
De la manca d’equipaments, infraestruc-
tures, zones verdes..., hem passat ha
disposar de parcs i jardins distribuïts per
tota la ciutat, dos instituts d’ensenya-
ment secundari, nous col·legis i escoles
bressol, la biblioteca Miquel Martí Pol,
els quatre centres cívics, tres poliespor-
tius, pisos de promoció pública, la resi-
dència per la gent gran, dos ambulato-
ris, la recuperació de Can Negre i la Torre
de la Creu... . Aquesta transformació vis-
cuda i orientada cap a les persones, fan
de Sant Joan Despí una ciutat capda-
vantera en qualitat de vida a la nostra
comarca.
Tot això no hagués estat possible sense
la voluntat, treball i il·lusió de tota la
gent de Sant Joan, les entitats, els
grups politics a l’oposició o al govern,
però tots ells amb un objectiu comú: les
persones i Sant Joan Despí. Però cal
destacar que per dur a terme aquest pro-
jecte de transformació ha fet falta qui
lideri a les persones, a l’equip i aquesta
persona ha estat sense dubte el nostre
ex-alcalde, el Sr. Eduard Alonso.
Gràcies Eduard. Molta sort i felicitat en
aquesta nova etapa de la teva vida.  
Convergència i Unió ha participat acti-
vament en aquesta transformació. A
nivell municipal, des de la constitució
del primer ajuntament democràtic
(1979), primer a l’oposició i després a
partir de la legislatura 1991-95 formant
part del govern municipal. En l’àmbit
autonòmic també ha col·laborat inten-
sament en aquest desenvolupament
durant els 23 anys de govern de CiU a la
Generalitat de Ara ha arribat el moment
del canvi. Un nou aire, però en sintonia
amb un acord de continuïtat, un projec-
te de ciutat que compartim amb la nos-
tra acció de govern.
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Nuevo alcalde para
Sant Joan Despí

Arribem de nou al mes de març, un mes
ple d’activitats, a tot arreu, per comme-
morar el Dia Internacional de la Dona, per
reflexionar sobre l’important paper de les
dones a la societat i continuar reivindicant
la igualtat d’oportunitats real i que els
drets escrits a les lleis, siguin aplicats
efectivament a la vida quotidina. 
Aquest mes també hem realitzat el canvi
d’alcalde a la nostra ciutat. Eduard Alonso,
que va recollir el testimoni d’en Carles
Riba a la segona legislatura, ha estat un
llarg període al capdavant de l’alcaldia.
Des de l’inici dels ajuntaments democrà-
tics la nostra ciutat ha evolucionat en
positiu, ha experimentat una gran trans-
formació, fruit de la participació i la impli-
cació de moltes persones, ciutadanía,
entitats i grups polítics. Volem agrair el
seu compromís i dedicació com alcalde per
haver contribuït a que la nostra ciutat
hagi passat de tenir moltes mancances a
ser una ciutat de la qual sentim orgull. 
D’altra banda, vàrem escollir al nou alcal-
de, Antoni Poveda. El nostre grup munici-
pal, éssent coherents amb el pacte de
govern que vàrem signar a principi de la
legislatura i valorant el nivell d’acompli-
ment d’aquest pacte, li donàrem el nostre
suport, des del compromis per treballar
conjuntament projectes necessaris per a la
ciutat i, també, des de les diferències que
lògicament ens separen, però sumant
esforços per millorar la nostra ciutat. En el
ben entés que continuarem aprofundint en
accions que promoguin més àmpliament la
participació ciutadana; incideixin en les
polítiques socials, per assolir un més alt
nivell de cohesió social i avancin en pro-
jectes mediambientals, per assegurar un
entorn més saludable. En definitiva,
posant com a fita el benestar i la qualitat
de vida dels ciutadans i ciutadanes de
Sant Joan Despí.
Aquest, com sempre és el compromís
d’ICV-EuiA.

Desde el día 3 de marzo  tenemos
un nuevo alcalde en Sant Joan
Despí, después de que Eduard
Alonso anunciara su voluntad de
dejar el cargo como alcalde de
nuestra ciudad. La propuesta de la
agrupación local del PSC fue, como
no podía ser de otro modo, la mejor
que teníamos: Antoni Poveda, pri-
mer teniente de alcalde y segundo
en las listas en las elecciones muni-
cipales del 2003. Fue validado por
el 100% de los afiliados y afiliadas
de nuestro partido.
Poveda ha demostrado sobradamen-
te, durante todos estos años, sus
valores, sus principios, su capaci-
dad de trabajo, de diálogo y de
compromiso con la ciudadanía de
Sant Joan Despí. Toma este nuevo
cargo con la ilusión de ser el alcal-
de de todas y todos, de una ciudad
donde siempre ha vivido y a la que
quiere, con pasión de trabajar por
los intereses de nuestra comunidad.
Afrontamos una nueva etapa en la
historia democrática de Sant Joan
Despí y, lo hacemos en una ciudad
moderna y dinámica, urbanística-
mente más construida y más equi-
pada. Pero lo hacemos también con
una ciudad que tiene nuevos retos,
nuevos problemas, nuevas necesi-
dades y nuevas inquietudes, en
definitiva que necesita más servi-
cios.
Desde el grupo municipal del PSC
de Sant Joan Despí seguiremos tra-
bajando por Sant Joan Despí y por
su ciudadanía, como siempre lo
hemos hecho.
Felicidades alcalde, felicidades Sant
Joan Despí.

Relleu
a l’alcaldia

Ajuntament 93 480 60 00

Policia Local 93 480 60 10

Via Pública 93 480 60 40

93 480 60 59

Àrea Serveis Persona 93 477 00 51

Centre cívic Les Planes 93 477 01 37

Centre cívic St. Pancraç 93 477 12 11

Centre cívic Antoni Gaudí 93 477 31 34

Centre cívic Torreblanca 93 477 22 68

Biblioteca M. Martí i Pol 93 477 12 82

Centre Jujol-Can Negre 93 373 73 63

Servei Inf. Jovespí 93 477 17 62

Servei Local de Català 93 477 00 92

Poliesportiu F. Calvet 93 477 27 09

Poliesportiu S. Gimeno 93 477 68 20

Ocupació i Empreses 93 480 80 50

ADSA 93 477 03 11

OMIC 93 477 23 44

Organisme de Gestió

Tributària 93 477 12 46

Jutjat de Pau 93 373 55 02

Renfe 902 24 02 02

Autobusos Oliveras 93 263 26 44

Autobusos Mohn 93 658 01 41

Taxis 93 477 07 70

Correus 93 373 20 14

Ambulàncies urgències 061
Recollida domiciliària 
de mobles i olis 93 480 60 40

93 480 60 59

FEBRER 2005

Temperatura mitjana: 9ºC
Temperatura màxima: 20,5ºC el dia 16
Temperatura mínima: 0,2ºC el dia 25

Precipitació: 16,7 l/m2

Màxima en 24 h: 10,1 l/m2 el dia 21
4 dies de precipitació
1 dia de tempesta (amb calamarsa)

Ha estat un mes de febrer més fred
de l’habitual, tot i que tampoc ha fal-
tat el típic dia primaveral. Pel que fa
a la pluja ha estat un mes força sec i
és que al febrer normalment no plou
massa. Acabem un hivern que, igual
que el de l’any passat, ha estat
bastant fred. 
#Gabriel Salvà

TELÈFONS

EL TEMPS
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Millores d’urbanització
a les Begudes

Les obres de construcció del nou parc avancen a bon ritme: ja es distingeix la zona de pistes poliesportives i s’hi ha col·locat arbrat

15

LA CIUTAT

L’Ajuntament està realitzant treballs d’urba-
nització als carrers de les Begudes. Se sote-
rren les línies elèctriques; es col·loca nova
il·luminació i s’asfalten els carrers. Amb la
propera reforma de l’antiga BV-2001, aques-
ta zona de la ciutat tindrà una millor conne-
xió amb el centre urbà de Sant Joan Despí.

La construcció del nou parc esportiu
de l’Eixample, en la recta final
La zona verda se situa al costat de la nova escola bressol Sol Solet i tindrà

instal·lacions per a la pràctica esportiva a l’aire lliure

Les obres de construcció d’una zona
verda i esportiva al barri Centre han
entrat en la recta final. En un
terreny situat a la rambla de Josep
Maria Jujol,  l’Ajuntament està fent
un nou parc públic on l’esport tindrà
un paper destacat, amb
instal·lacions per poder practicar
diferents disciplines a l’aire lliure.
Es tracta d’una zona situada al cos-
tat de la nova escola bressol muni-

cipal Sol Solet i de la residència de
gent gran, entre la rambla i els
carrers de Montjuïc i de Maria
Tarrida, a la zona de l’eixample del
barri Centre. En aquest espai s’ins-
tal·len dues pistes poliesportives
(en les quals es podran practicar
diferents disciplines, des del futbol-
sala al bàsquet, passant per l’hand-
bol i altres esports), així com pistes
de petanca (es trasllaran a aquest

indret les situades al camp de futbol
municipal del Centre, que també
està sent remodelat) i una àrea d’es-
ports de taula on es podrà jugar a
escacs i a tennis de taula. Tot això,
en un entorn verd, amb un petit
espai de bosc que permetrà reduir
l’impacte de la carretera. 
Aquest parc esportiu estarà enlles-
tit, segons les previsions, abans de
l’estiu.




